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Punkter Sagsfremstilling Bilag Referat

Godkendelse af dagsorden1. Punkt 5c behandles som sidste punkt. Med denne ændring godkendes dagsordenen.

Godkendelse af referat fra mødet 
den 29.01.24

2. Referat fra mødet den 29.01.24 er godkendt i skriftlig høring. Det 
offentlige referat er tilgængeligt på studienævnets side.

Meddelelser3.

Studienævnsformanda. Stig byder velkommen til Anni, som er blevet udpeget til studenterrepræsentant for Webkom.

Studielederb. Åbent Hus
Tove fortæller, at der har været afholdt Åbent Hus i Odense, og at interessen for studienævnets bacheloruddannelser var gansk e pæn. 
Uddannelserne fik cirka lige så mange henvendelser ved Åbent Hus i Odense som ved Åbent Hus i Kolding, og derfor giver det ri gtig god mening 
også at være tilstede i Odense. 

Studerendec. Ingen meddelelser.

Andred. Studenterrepræsentant for Infovid
Studienævnssekretæren spørger ind til, om der er noget nyt vedr. en ny studenterrepræsentant for Infovid. Eva fortæller, at d er desværre ikke er 
nogen af de studerende på 2. semester, der har ønsket at træde ind i studienævnet. Anne Gerdes har måske kontakt til studeren de på de andre 
semestre, så studienævnssekretæren prøver at spørge, om hun kan hjælpe.

Informationsmøde om projektorienteret forløb
På vegne af Ona oplyser studienævnssekretæren, at hun afholder informationsmøder om projektorienteret forløb på alle studienæ vnets 
uddannelser. I den forbindelse vil der også blive reklameret for Business Lunch i et forsøg på at hjælpe de studerende med at skabe kontakt til 
relevante virksomheder. Studienævnet spørger, om datoerne for informationsmøderne er blevet offentliggjort, og studienævnssek retæren lover at 
følge op på dette.

Valgfag
De studerende er begyndt at spørge ind til, hvorvidt der afholdes et informationsmøde om valgfag. Studienævnsformanden bekræf ter, at der i løbet 
af foråret vil blive afholdt et møde, hvor underviserne inviteres til at præsentere deres respektive valgfag. 

Studienævnet drøfter desuden, om sommerskolefagene bør være en del af valgfagsudbuddet til studienævnets egne studerende. Det er 
problematisk, at sommerskolefagene er 5-ECTS-fag, da det betyder, at de studerende kommer til at mangle 5 ECTS valgfag. Studienævnet er 
opmærksom på dette og overvejer, om der kan findes en løsning.

Skriftlige meddelelsere. Høringer
Portfolio-reeksamen
Formulering vedr. portfolioreeksamen har været i høring ved 
fagansvarlige, og efter en justering af formuleringen, er denne 
indtastet i fag med portfolio som eksamensform.

Fagbeskrivelser for sommerskoler
Fagbeskrivelser for sommerskolerne 'Systematic review' og 
'Communicating Psychological Insights Through Interactive 
Exhibits' er godkendt i skriftlig høring den 8.2.24.

Fagbeskrivelse for Anvendt Programmering
Præcisering af eksamensbeskrivelsen i fagbeskrivelsen for 
Anvendt Programmering er godkendt i skriftlig høring den 6.2.24.

Dialogforum
Der er etableret et dialogforum, hvor studenterrepræsentanter fra 
kollegiale organer inviteres til at drøfte emner med rektoratet, som 
f.eks. har særlig betydning for de studerendes trivsel og 

studiemiljø. Datoer for kommende møder: 16-04-2024 og 
31-09-2024.

Undervisningspris 2024
Der er indkaldt indstillinger til undervisningsprisen 2024.

Kapacitetstal for optag 2024
Studienævnet orienteres om kapacitetstallene vedr. optag 2024.

Bilag til punkt 3e Formanden gennemgår kort de skriftlige meddelelser.

Høringer
Studienævnet har ingen kommentarer til de skriftlige høringer. 

Dialogforum
De studerende opfordres til at overveje, om de kunne have lyst til at deltage. Det er muligt at deltage online, da møderne fi nder sted i Odense.

Undervisningspris
De studerende i studienævnet er blevet bedt om at overveje mulige kandidater til undervisningsprisen 2024. Studenterrepræsent anterne har 
umiddelbart ingen forslag til indstillinger, og studienævnet anerkender, at det er et ret stort stykke arbejde at pålægge de studerende, fordi kravene 
til begrundelsen er meget omfattende. Studienævnet beslutter derfor at sende en besked ud til alle studerende om, at de blot skal indsende et navn 
og en kort begrundelse. Herefter vil studienævnet hjælpe med at udarbejde indstillingen. Studienævnssekretæren sørger for at formulere beskeden 
og får studieservice til at lægge den på itslearning.

Kapacitetstal 2024
Det konstateres, at kapacitetstallet for studienævnets uddannelser er stort set det samme som sidste år, men med enkelte mind re justeringer på 
BA-uddannelserne.

Sager til behandling: Eksamen4.

Eksamensplan for ITPD (S24)a. Studienævnet har tidligere godkendt eksamensplanen for ITPD 
(S24). Der er foretaget en mindre ændring af ændring i datoen for 
Multi-stakeholder Innovation.

Eksamensplan ITPD Eksamensplanen for ITPD S24 godkendes uden yderligere kommentarer.

Eksamensplan for Webkom (S24)b. Eksamensplanen for Webkom (S24) er klar til studienævnets 
godkendelse.

Eksamensplan Webkom Eksamensplanen for Webkom S24 godkendes uden yderligere kommentarer.

Eksamensplan for BA-uddannelser 
(S24)

c. Eksamensplanen for BA-uddannelserne (S24) er klar til 
studienævnets godkendelse.

Eksamensplan BA Eksamensplanen for BA-uddannelserne S24 godkendes uden yderligere kommentarer.

Andre sager til behandling 5.

Valgfaga. Studienævnet har modtaget nedenstående valgfagsforslag og skal 

beslutte, hvilke der skal sendes videre til instituttets godkendelse.

Datascience og Big Data

Designing for, and with Children

Collaborative Management

Low Code AI

Bilag til punkt 5a Studienævnet har modtaget 4 forslag til valgfag. Studienævnet ser gerne, at alle valgfagene udbydes til både bachelor - og kandidatstuderende for 
at sikre, at studerende på alle studienævnets uddannelser har noget at vælge imellem. Studienævnet er dog bevidste om, at det kan være en 
udfordring i forhold til faget Collaborative Management, som indebærer projektarbejde i januar. Dette gør det svært at udbyde til andre end ITPD-
studerende pga. af overlap med eksaminer. Sidste efterår deltog en enkelt studerende fra Webkom i valgfaget, og dette fungere de godt. Der findes 
således eksempler på, at det er muligt at planlægge sig ud af det, men studienævnet anser det alligevel for uhensigtsmæssigt at udbyde faget til 
andre end ITPD-studerende.

Formanden tager alle 4 valgfagsforslag (samt studienævnets kommentarer) med til instituttet, som beslutter hvor mange af valg fagene, der kan 
udbydes. Formanden går desuden i dialog med studieleder for Designuddannelserne for at høre, hvilke planer de har for valgfag , og om der er 
mulighed for samarbejde.

I efteråret 2023 blev der udbudt 3 valgfag ('Projektledelse og forandringsledelse i organisationer', 'Behavior change for a s ustainable future' og 
'Future challenges of urban mobility'), som ikke udbydes igen. Der skal derfor udarbejdes overgangsbestemmelser for disse val gfag, og 
studienævnssekretæren beder om studienævnets accept af, at hun udarbejder og indtaster disse i de relevante fagbeskrivelser. Studienævnet 
godkender dette.

Ansøgninger om SN-midler b. Studienævnet behandler følgende ansøgninger om bevilling:

Ekskursioner
Ansøgning om dækning af transportudgifter ifm. ekskursion.

Gæsteforelæsning
Forespørgsel om honorar og transport til gæsteforelæsere

Bilag til punkt 5b Formanden oplyser, at ansøgningen om midler til ekskursion bortfalder, og studienævnet drøfter derfor kun forespørgslen vedr.
gæsteforelæsninger. Forespørgslen omfatter honorarer til alumner for ½ times oplæg om erhvervserfaringer.

Studienævnet beslutter at fastlægge en praksis, hvor honorarer forbeholdes reelle forelæsninger, mens alumner tildeles gaveku rve (+ transport) for 
deres oplæg om erfaringer på arbejdsmarkedet. Studienævnssekretæren giver ansøger besked.

Kommunikation med underviserec. Studienævnet drøfter, hvordan de ønsker at kommunikere med 
undervisere på studienævnets uddannelser, herunder brugen af 
teamsite SNIKS Underviserforum

Studienævnet giver entydigt udtryk for, at der opleves en træthed/mæthed i forhold til brugen af teams. De vurderer, at kommu nikation med 
underviserne pr. mail er mere effektiv, og selvom de anser teamet 'SNIKS Underviserforum' for at være et godt initiativ, så b ærer sitet tydeligt præg 
af, at det aldrig rigtigt er blevet taget i brug. Det er derfor ikke relevant at vedligeholde det, og sitet kan slettes.
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teamsite SNIKS Underviserforum af, at det aldrig rigtigt er blevet taget i brug. Det er derfor ikke relevant at vedligeholde det, og sitet kan slettes.

Delegationsskrivelsed. Opdateret version af delegationsskrivelse er klar til studienævnets 
godkendelse.

Delegationsskrivelse Delegationsskrivelsen er opdateret med punktet 'Afmelding af fag'. Studienævnet godkender dette.

Sager til behandling: 
Studieordninger

6.

Fagbeskrivelser på Webkoma. Studienævnet gennemgår ændringer i fagbeskrivelser på Webkom. Fagbeskrivelser Studieleder for Webkom fortæller, at særligt specialiseringsfagene på linjen Web Data Science har været genstand for overveje lser, men det er 
endt med ganske få ændringer (herunder bl.a. ændring af en fagtitel), da de fleste tilpasninger kan ske inden for fagbeskrive lsernes nuværende 
rammer. Dette skal desuden ses i lyset af, at der lægges op til en større revision i forbindelse med næste års studieordnings ændringer.

Udover ændringerne i specialiseringsfagene på Web Data Science er der sket en forsimpling af studiestartsprøven, ligesom der er indarbejdet 
formuleringer om portfolio-reeksamen og eksamenssprog i flere fagbeskrivelser. Der er desuden sket et skift i placering af ekstern censur på 2. 
semester.

Studienævnet godkender ændringerne uden yderligere kommentarer.

Studieordningstekstdele på Webkomb. Studienævnet gennemgår ændringer i studieordningstekstdele for 
Webkom.

Studieordningstekstdele Den eneste ændring er beskrivelsen af studiestartsprøven, som er justeret i henhold til ændringen af fagbeskrivelsen. Studien ævnet godkender 
dette uden yderligere kommentarer.

Overgangsbestemmelser og Bilag 1 
(Webkom)

c. Studienævnet godkender overgangsbestemmelser og ændringer i 
Bilag 1 for Webkom.

Bilag 1
Overgangsbestemmelser

Overgangsbestemmelser og Bilag 1 for Webkom godkendes uden yderligere kommentarer.

Sager til behandling: 
Kvalitetspolitik

7. Ingen sager til behandling

Merit- og 
dispensationsansøgninger 
LUKKET

8. Behandling af merit- og dispensationsansøgninger foregår i SAGA
Særligt for studenterrepræsentanter: se bilag

Vejledning til SAGA Lukket punkt.

Sager til behandling: Undervisning9.

Evalueringsrapportera. Studienævnet gennemgår evalueringsrapporterne for efteråret 
2023. Rapporterne skal godkendes med henblik på offentliggørelse 
på hjemmeside.

Evalueringsrapporter Studielederne kommenterer, at der ikke er ret mange studerende, der skriver noget i kommentarfelterne, hvilket gør det svært at finde de gode 
eksempler. Derudover har studienævnet ingen kommentarer, og de godkender evalueringsrapporten for Webkom, Infovid, Bib og IVK . Rapporten 
for ITPD er dog nødt til at blive genbehandlet på næste møde, da den indeholder fagtitler. Studienævnssekretæren giver Jacob besked.

Undervisningsevalueringb.
LUKKET

Resultater
Studienævnet skal behandle resultaterne af evalueringerne for 
efteråret 2023 og iværksætte handlingsplaner for at rette op på 
eventuelle utilfredsstillende forhold.

Svarprocent
Studienævnet skal forholde sig til svarprocenterne for de enkelte 
evalueringer og iværksætte eventuelle handlingsplaner, hvis 
svarprocenterne er for lave.

Studiemiljø
Studienævnet skal i forbindelse med gennemgangen af 
studenterevalueringerne vurdere de studerendes tilbagemeldinger 
vedr. studiemiljø og om nødvendigt viderebringe problemstillinger 
og/eller bekymringer hos de studerende til de rette instanser.

Evalueringerne tilgås i 
Eval.

Rapport fra Danmarks 
Akkrediteringsinstitution

Lukket punkt.

Eventuelt10. Der planlægges en faglig eftermiddag den 23. maj, og denne dato skal offentliggøres snarest. Studienævnssekretæren beder Ona lave en 
beskrivelse/teaser, som sendes til studieservice, der kan hjælpe med at offentliggøre det på itslearning.

Med venlig hilsen

Stig Børsen Hansen

Studienævnsformand

Det Humanistiske Fakultet
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